
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Erhvervsministeren

Dato: 27. januar 2020

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Samrådsspørgsmål S

Vil ministeren redegøre for sagen, hvor sms-indhold er blevet sendt til Rigspolitiet, herun-

der redegøre for hvorfor det ikke har været en del af Rigspolitiets redegørelser i teledata-

sagen, hvordan de involverede er blevet orienteret og hvordan dette stemmer overens

med GDPR?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sikandar Siddique (ALT).

På udvalgets vegne

Preben Bang Henriksen

formand
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